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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2014/15:698 Utforming av flygskatten 

Regeringen framförde i budgetpropositionen för 2015 att en utredning bör 
tillsättas för att utreda hur en skatt på flygresor kan utformas så att flyget i 
högre utsträckning bär sina egna klimatkostnader. Statsrådet har vid en 
interpellationsdebatt tidigare gett mig beskedet att frågan om flygskatt för 
närvarande utreds på Finansdepartementet.

Sedan tidigare är det väl känt hur det ena regeringspartiet, Miljöpartiet, skulle 
vilja utforma en flygskatt, då de tidigare presenterat ett sådant förslag. Detta 
lyftes även fram under valrörelsen 2014. 

Med bakgrund av följande vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Kan finansministern svara på ifall det förslag på flygskatt som Miljöpartiet 
presenterat och som diskuterades under valrörelsen 2014 ligger till grund för 
regeringens pågående arbete med att ta fram en flygskatt?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-23
Besvaras senast
2015-07-08 kl. 12.00


